
Akademik odaların
sesi olacağız

HABER

BAOB’un 2015 yılı dönem sözcüsü BSMMMO olurken, devir teslim töreninde konuşan Oda 
Başkanı Ahmet Hikmet Sönmez, “Bu kente ve kent insanına olan sevgi ve saygımız gereği, 
kamuoyunu ilgilendiren konularda gerekeni yapacağız. BAOB, bu dönemde de kente katkı 
sağlamaya devam edecek” dedi.   

Bursa Akademik Odalar Birliği’nin (BAOB) 2015 yılı dönem sözcüsü BSMMMO olurken, Oda Başkanı Ahmet Hikmet Sönmez, Peyzaj 
Mimarları Odası Bursa Şube Başkanı Necla Yörüklü’den dönem sözcülüğü görevini bir yıllığına devraldı. BAOB Yerleşkesi’nde bu-
lunan akademik odaların başkan ve temsilcileri, Peyzaj Mimarları Odası Bursa Şubesi’nden BSMMMO’ya geçen dönem sözcülüğü 
devir teslim töreninde bir araya geldi. Törende konuşan Peyzaj Mimarları Odası Bursa Şube Başkanı Necla Yörüklü, dönem sözcüsü 
olarak, kent gündemini izleme konusunda azami gayreti sarf ettiklerini ve çalışmaların tüm odalarla uyumlu bir şekilde yürütüldüğünü 
ifade ederek, “Çalışmalarda yardım ve katkılarını esirgemeyen odalarımıza ve başkanlarına çok teşekkür ediyorum. Bu çalışmaların 
yeni dönemde, Ahmet Hikmet Sönmez tarafından daha da genişletilerek sürdürüleceğine eminim. Kendisine yardım ve katkıya her 
zaman hazır olacağız. Yeni dönemin kentimiz ve BAOB açısından verimli ve başarılı çalışmaların yapılacağı bir dönem olmasını 
diliyorum” dedi. 

DEVİR TESLİM YAPILDI
Dönem sözcülüğü görevine getirilen Ahmet Hikmet Sönmez ise BSMMMO olarak, 2015 yılında Bursa Akademik Odalar Birliği Dö-
nem Sözcüsü olarak görev yapacaklarını ifade ederek, “Gerek ülke gerekse Bursa bazında kamuoyunu ilgilendiren olay ve durumlar 
karşısında BAOB olarak düşüncelerimizi dile getireceğiz. Akademik odalar olarak, tepki ve görüşlerimizin ilgili kurum ve kişilere ile-
tilmesi için çalışmalarımızı sürdüreceğiz” dedi. Akademik odalar olarak, toplu karar alınması ve uygulanmasında, belirli periyotlarla 
düzenleyecekleri toplantıların büyük önem taşıyacağını da bildiren BSMMMO Başkanı Ahmet Hikmet Sönmez, toplantılara katılımın 
da etkinliği artırmak açısından önemli olduğunu belirtti. 


